
Protokół Nr 104/2021 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 20 września 2021r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł 

Przybyłek, Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Zbigniew Wernik oraz 

Elżbieta Bieniek – Sekretarz Powiatu, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska – Agnieszka Szczepkowska, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i 

Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska, Joanna Galska – Inspektor w Wydziale 

Finansowym 

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął Starosta  

Marcin Paliński. 

 

 Porządek obrad: 

 

I Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska 

1. Wnioski o wyrażenie zgody na wycinkę drzew. 

II Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego. 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych projektu "Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Południowe Mazury 2030" 

wraz z "Prognozą Oddziaływania na Środowisko dla Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego 

Południowe Mazury 2030". 

III Wydział Finansowy. 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 

rok. 

IV. Sprawy różne.  

 

Starosta przywitał nowego członka Zarządu na jego pierwszym posiedzeniu. Starosta 

podkreślił, że uzupełnienie składu Zarządu o osobę p. Zbigniewa Wernik, który posiada 

doświadczenie+ zawodowe i osobiste przyczyni się do wzbogacenia posiedzeń Zarządu.  

p. Zbigniew Wernik podziękował za zaufanie, którym został obdarzony.   

 

Ad. I.1 

p. Agnieszka Szczepkowska omówiła wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy na usunięcie 11 szt. drzew położonych na działce 74/5 obręb 6, 

należącej do Powiatu Nidzickiego, a będącej w trwałym Zarządzie ZSZiO w Nidzicy. W 

uzasadnieniu wskazano, że drzewa są częściowo suche i stanowią zagrożenie dla ruchu pieszego 

w obrębie szkoły.  

p. Zbigniew Wernik zapytał czy będą wykonywane nasadzenia. 

p. Agnieszka Szczepkowska wyjaśniła, że zgoda właściciela potrzebna jest do złożenia 

wniosku o usunięcie drzew, który Dyrektor będzie składał do Burmistrza Nidzicy.  

p. Krzysztof Zdziarski dodał, że o nasadzeniu będzie decydował p. Burmistrz.  

 

Zarząd jednogłośnie ilością głosów 5 - „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się” 

wyraził zgodę na usunięcie przedmiotowych drzew.  

 

Dalej, p. Kierownik omówiła wnioski Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o wyrażenie 

zgody w zakresie: 



1) usunięcia czterech topoli rosnących w ciągu drogi powiatowej nr 1550N Kozłowo-

Zaborowo (działka drogowa nr 38 obręb Ważyny gm. Kozłowo), zgodnie z wnioskiem 

właściciela działki sąsiedniej. W uzasadnieniu wskazano, że drzewa znajdują się przy 

drodze powiatowej, posiadają rozłożystą koronę, gałęzie podczas wiatru spadają na 

jezdnię. Drzewa stwarzają zagrożenie dla życia i zdrowia osób poruszających się drogą 

powiatową oraz w znacznym stopniu ograniczają widoczność uczestników ruchu 

drogowego co ma znaczący wpływ na bezpieczeństwo ludzi.  

 

Zarząd jednogłośnie ilością głosów 5 – „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się” 

wyraził zgodę na usunięcie przedmiotowych drzew.  

 

2) usunięcia trzech jarzębin rosnących w pasie drogi powiatowej nr 3722N  

przy ul. Olsztyńskiej, zgodnie z wnioskiem Powszechnej Spółdzielni Spożywców 

„Społem”. 

 

Starosta powiedział, że odnośnie wycinki ww. drzew są protesty mieszkańców, którzy nie 

chcą wycięcia kolejnych drzew.  

 

Wicestarosta powiedział, że rozmawiał z Prezesem PSS Społem, który uzasadnia swój 

wniosek tym, że chciałby odsłonić sklep, który jest odnowiony, natomiast w jego ocenie jarzębiny 

go przysłaniają.  

 

Zarząd postanowił, aby pojechać na miejsce rosnących drzew celem 

przeprowadzenia oględzin.  

 

3) usunięcia klonu rosnącego w pasie drogi powiatowej nr 1558N Krokowo – Powierz – 

Janowiec Kościelny (działka drogowa nr 98 obręb Szkudaj gm. Kozłowo), zgodnie  

z wnioskiem mieszkanki gm. Kozłowo. W uzasadnieniu wskazano, że drzewa posiadają 

odpadające konary i liczne suche gałęzie, które podczas silnego wiatru spadają na jezdnie, 

zagrażając bezpieczeństwu pojazdów oraz pieszych.  

 

Zarząd jednogłośnie ilością głosów 5 –„za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się” 

wyraził zgodę na usunięcie przedmiotowego drzewa. 

 

4) usunięcia lipy drobnolistnej rosnącej w pasie drogi powiatowej nr 1598N Nidzica – 

Zaborowo (działka drogowa nr 258 obręb Pielgrzymowo gm. Kozłowo), w związku z 

bardzo złym stanem zdrowotnym. 

 

Zarząd jednogłośnie ilością głosów 5 – „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”  

wyraził zgodę na usunięcie przedmiotowych drzew. 

 

o godz. 10:3 0p. Zbigniew Wernik opuścił posiedzenie Zarządu. 

Ad. II. 1 

 

W dalszej części obrad, p. Jolanta Tymińska poinformowała że na dzisiejszym posiedzeniu 

miał zostać omówiony projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych projektu "Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Południowe 

Mazury 2030" wraz z "Prognozą Oddziaływania na Środowisko dla Strategii Rozwoju Obszaru 

Funkcjonalnego Południowe Mazury 2030". Z uwagi na to, że przed chwilą miała miejsce 



konferencja dot. Południowych Mazur poinformowano, że z podjęciem ww. uchwały należy się 

wstrzymać. Podyktowane jest to tym, iż jest to strategia obejmująca cztery powiaty, były 

określone terminy kiedy mają rozpocząć się konsultacje, natomiast Powiat Szczytno nie posiada 

uchwały o sposobie i trybie przeprowadzenia konsultacji. Ze względu na to, że jest to dokument 

strategiczny, wszystkie powiaty muszą mieć podjętą uchwałę w tym samym czasie. P. Kierownik 

dodała, że powyższą informację otrzymała w dniu dzisiejszym, zatem jest to przyczyna dlaczego  

z podjęciem ww. projektu uchwały Zarząd musi się wstrzymać.  

 

Zarząd przyjął do wiadomości przedstawione przez p. Kierownik informację.   

 

Dalej, p. Kierownik wręczyła Członkom Zarządu zaproszenia na Rajd Gwiaździsty, który 

odbędzie się 25 września 2021r. w Górach Dębowych.  

 

Następnie, p. Kierownik poinformowała o otrzymaniu z rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej kwoty 40.320,00 zł na realizacji zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu  

i utrwalaniu wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych  

z zakresu kształcenia ogólnego oraz zajęć z języka mniejszości narodowej, języka mniejszości 

etnicznej i języka regionalnego. W związku z powyższym, został złożony wniosek o zwiększenie 

planu budżetu powiatu o ww. kwotę oraz zwiększenie planu wydatków szkół wg. następującego 

wyszczególnienia: Liceum Ogólnokształcące w ZSO o kwotę 16.800,00 zł ( 240 h), Technikum  

w ZSZiO o kwotę 7.000,00 zł (100 h), Liceum Ogólnokształcące w ZSZiO o kwotę  

3.500,00 zł (50 h), Technikum Żywienia i Usług Gastronomicznych w ZSRiO o kwotę  

1.400,00 zł (20 h), Technikum Agrobiznesu w ZSRiO o kwotę 2.100,00 zł (30 h), Szkoła 

Podstawowa Specjalna w SOSW o kwotę 3.500,00 zł (50 h), Branżowa Szkoła I Stopnia – AWA 

MEBEL o kwotę 1.120,00 zł (16 h), Technikum w Nidzicy (ZDZ) o kwotę 2.800,00 zł (40 h), 

Branżowa Szkoła I Stopnia (ZDZ) o kwotę 2.100,00 zł (30 h). Wskazano, że wniosek zostanie 

dodatkowo szczegółowo omówiony przez Wydział Finansowy. Koszt prowadzenia 1 godziny dla 

nauczyciela dyplomowanego wynosi 70,00 zł brutto. Zajęcia muszą być zorganizowane przez 

szkoły od 2 września do 22 grudnia 2021 r.  

 

Brak pytań i uwag. 

Zarząd przyjął do wiadomości przedstawione przez p. Kierownik informacje o 

otrzymanej z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej w kwocie 40.320,00 zł. 

 

o godz. 10:52 p. Zbigniew Wernik dołączył do posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Ad. III.1 

p. Joanna Galska omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2021 rok zawierający pismo Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej 
dotyczące otrzymania z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej kwoty w wysokości  
40.320,00 zł, zgodnie z którym zwiększa się plan dochodów powiatu w rozdziale 75801 § 2920 o 
kwotę 40.320,00 zł na realizację zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu i utrwalaniu 
wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych z zakresu kształcenia 
ogólnego oraz zajęć z języka mniejszości narodowej, języka mniejszości etnicznej i języka 
regionalnego i jednocześnie zwiększa się plan wydatków o kwotę 40.320,00 zł zgodnie ze 
złożonymi wnioskami tj. : 

 
1)  wniosek Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy o zwiększenie planu wydatków w 

dziale 801, rozdziale 80120 o kwotę 16.800,00 zł wg. następującego wyszczególnienia w:  
§ 4010o kwotę 14.027,00 zł,  § 4110 o kwotę 2.429,34 zł, § 4120 o kwotę 343,66 zł. 
 



Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

2) wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy o zwiększenie planu 
wydatków w:  

a) w dziale 801, rozdziale 80115 o kwotę 7.000,00 zł wg. następującego 
wyszczególnienia w: § 4010 o kwotę 5.855,30 zł, § 4110 o kwotę 1.001,26 zł, § 4120 o 
kwotę 143,44 zł. 

b) w dziale 801, rozdziale 80120 o kwotę 3.500,00 zł wg. następującego 
wyszczególnienia w: § 4010 o kwotę 2.927,65 zł,  § 4110  kwotę 500,63 zł, § 4120 o 
kwotę 71,72 zł.  
 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

3) wniosek Zespołu Szkól Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie o zwiększenie planu 
wydatków w dziale 801, rozdziale 80115 o kwotę 3.500,00 zł wg. następującego 
wyszczególnienia w: § 4010 o kwotę 2.930,00 zł, § 4110 o kwotę 501,03 zł, § 4120 o kwotę 
68,97 zł.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

4) wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Nidzicy o zwiększenie planu 
wydatków w dziale 801, rozdziale 80102 o kwotę 3.500,00 zł wg. następującego 
wyszczególnienia w: § 4010 o kwotę 3.177,96 zł, § 4110 o kwotę 322,04 zł.  
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

5) wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zwiększenie planu wydatków w dziale 801, 
rozdziale 80117 § 2540 o kwotę 1.120,00 zł - Branżowa Szkoła I stopnia – AWA MEBEL. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

6) wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zwiększenie planu wydatków w dziale 801, 
rozdziale 80115 § 2540 o kwotę 2.800,00 zł - Technikum w Warmińsko – Mazurskim 
Zakładzie Doskonalenia Zawodowego w Nidzicy. 

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 
7) wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zwiększenie planu wydatków w dziale 801, 

rozdziale 80117  § 2540 o kwotę 2.100,00 zł - Branżowa Szkoła I Stopnia  w Warmińsko – 
Mazurskim Zakładzie Doskonalenia Zawodowego w Nidzicy. 

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 
8)  wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki, 

zawierający zwiększenie planu dochodów w dziale 851, rozdziale 85111  
§ 2180 o kwotę 381.283,76 zł i tym samym zwiększenie planu wydatków w dziale 851, 
rozdziale 85111 § 2560 o kwotę 381.283,76 zł. Jednostka uzasadnia zmiany podpisanym 
aneksem nr 3 z dnia 13 września 2021 r. do umowy nr ZK-IX.6310.287.2.2020 z 01.12.2020 
r. pomiędzy Wojewodą Warmińsko-Mazurskim a Powiatem Nidzickim dotyczącym 
zwiększenia środków finansowych na koszty związane z użytkowaniem Szpitala 
Tymczasowego w Nidzicy utworzonego na bazie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy do 
końca grudnia 2021r.  

 
Powyższe decyzje Zarządu zostały zawarte w uchwale Nr 104/329/2021 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2021 rok. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

IV. Sprawy różne.  



 

P. Sekretarz poinformowała, że zakończono współpracę w zakresie przygotowania 

dokumentacji dotyczącej rozbudowy budynku Starostwa Powiatowego w Nidzicy z firmą G&G 

PROJEKT. Aktualnie Starostwo współpracuje z firmą INVEST PROJEKT. W zawartej umowie 

widnieje zapis, że w ciągu 3 dni od podpisania umowy firma powinna przedstawić harmonogram 

rzeczowo- finansowy. Niezwłocznie po analizie dokumentów, stwierdzono, że brak jest 

przedmiotowego dokumentu. W związku z powyższym skierowano zapytanie do firmy, która 

uzasadniła zaistniałą sytuację tym, że harmonogram został nam wysłany, natomiast firma 

popełniła błąd i wysłała go na błędny adres e-mail. W związku z powyższym dokumentacja 

wysłana do ans w dniu 12 sierpnia 2021 r. nie dotarła w terminie wymaganym. Firma dostarczyła 

harmonogram poprawny w dniu 16 sierpnia 2021 r.  

P. Sekretarz skierowała do Zarządu zapytanie, czy w związku z zaistniałą sytuacją 

Zamawiający nakłada karę dla firmy czy odstępuje od jej nałożenia. P. Sekretarz dodała, że 

współpraca z firmą układa się należycie. Zadania realizowane są w terminie, zgodnie z zapisami 

określonymi w harmonogramie rzeczowo-finansowym.  

p. Krzysztof Zdziarski uznał, że w jego ocenie zaistniała sytuacja nie została spowodowana 

przez firmę umyślnie.  

 

Więcej pytań i uwag nie było.  

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę, aby nie nakładać kary na firmę INVEST 

PROJEKT ilością głosów 5 – „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 

Następnie, p. Zbigniew Wernik zapoznał Zarząd z przebiegiem uroczystości, która odbyła 

się 17 września 2021 r w Janowcu Kościelnym, której celem było posadzenie „Dębu pamięci” 

aspirantowi Policji Państwowej - Franciszkowi Twardowskiemu zamordowanemu przez NKWD 

w tzw. Zbrodni Katyńskiej.  

 

 Następnie Zarząd udał się na ul. Olsztyńską – w miejsce rosnących jarzębin.  

Po przeprowadzonych oględzinach Zarząd podjął decyzję o wyrażeniu zgody na 

usunięcie dwóch drzew.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 
  
Inspektor 

/-/Paulina Pokus 
Starosta 

 / - / Marcin Paliński 
Wicestarosta 

 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 


